
Referat af møde i Skolebestyrelsen Mødetidspunkt: torsdag, den 24. marts 2022  
kl. 19.00- 21.30.  
 

Deltagere: Charlotte Kirk Elkjær, Lotte Gyldenvang, Johanne 
Grøndahl Glavind, Sine Askov Møller, Sidsel Svendsen, 
Louise Borgholm, Mads Spanggaard, Anne-Marie 
Andersen, Christian Schønning Hansen, Martin 
Schaumann, Mikael Bønding, Laila Christensen, Jeppe 
Fly-Kristensen, Johanne Søndergaard, Zagros Khalil 
 

Mødeleder: Sine Askov Møller 

Afbud:  Christian Schønning Hansen, Johanne Glavind 

Referent: Martin Schaumann 
 

Sted: Personalerum NES 
 

 

Dagsorden  Bemærkninger & referat 

 

1 
Formalia 

19:00  
- 

19:10 

Godkendelse, v. formanden 

 Dagsorden 

 Referat af mødet den 23. februar 

 Underskrift referat  
 

Sagsfremstilling 
Charlotte meddelte, at hun under evt. gerne 
ville vende klimaprojektet.  
 
Jeppe fly bad om, at pkt. 5 blev flyttet til 
sidst, efter eleverne var gået hjem. 
 
Konklusion 
Dagsorden blev godkendt. 
Referat godkendt. På grund af on-line møder 
og Corona hos referent blev referater fra 
møderne i december, januar og februar 
underskrevet. 
Gert Bisgaard har godkendt referat pr. mail. 
Denne mail er vedlagt referatet. 
 

Tema- og debatpunkter (ca. 19.10 – 21.00) 

2 
19:10  

- 
19:20 

Nyt fra Elevråd 
 

Sagsfremstilling: 
Der har igen været fysisk elevrådsmøde med 
en del punkter. De vigtigste er: 

 Eleverne spørger ind til, hvorfor der 
ikke er budget til noget inventar og 
ting til inde-områder. Elevrådet 
ønsker desuden en forklaring på, 
hvordan en skole får penge. 

 Der er ønske om hyggerum og rum 
til forberedelse, elevrådet arbejder 
med forslag.  

 6. – 8.klasse synes der er for få 



valgfag.  

 Mobning og racisme – særligt på 
lang gang. Der råbes racistiske tilråb 
fra små børn til større børn. 
Hagekors på skolen.  

 Legepladsen – kan der komme et 
alternativ til de fjernede buske, had 
kunne erstatte det. Andre forslag.  

Konklusion: 
Til punktet blev konkluderet, at: 

 Jeppe Fly og Martin Schaumann vil 
mødes med elevrådet og fortælle om 
skolens økonomi. 

 Sprogbrug blandt elever tages op i 
personalegruppen.  

 Der arbejdedes videre med et 
bredere udbud af valgfag i 
udskolingen. 
 

Punkterne drøftes på senere møder 
 

3 
19:20 

- 
19:30 

 

Økonomi (JFK/MAS) 
 

Sagsfremstilling: 
Martin Schaumann gav en kort status på 
skolens økonomi i marts. Den følger det 
planlagte budget, og der vil på mødet den 
25. april blive foretaget et gennemgang af 1. 
kvartal 2022 
 
Efterfølgende blev der spurgt ind til bl.a. en 
forespørgsel om muligheden for ukrainske 
børn på skolen 
 
Konklusion: 
Punktet blev taget til efterretning. 
 

4 
19.30 

- 
20:00 

Valg + dialogmøde d.25.april (Sine) 
Bilag 

Sagsfremstilling: 
Signe Møller orienterede om valg og 
gennemgik invitation samt tidsplan for 
valgproces. 
 
Sidsel Svendsen, Johanne Glavind, Charlotte 
Kirk og Lotte Gyldenvang er på valg. 
 
Sidsel Svendsen genopstiller ikke.  
 
Materiale for proces er udarbejdet 
 
Konklusion: 
Gennemgangen blev taget til efterretning. 



 

5 
20:00 

- 
20:15 

Kantine (JFK) Sagsfremstilling: 
Jeppe Fly orienterede i forhold til tidligere 
drøftelse.  
 
Konklusion: 
Orienteringen blev taget til efterretning. 
 

 Pause  

6 
20:25 

- 
21:00 

 

Digital Dannelse/It strategi (JFK) 
Bilag 
+ Orientering om IT indkøb 

Sagsfremstilling: 
Jeppe Fly gennemgik bilaget om digital dannelse 
og fremhævede de mål, planen indeholder. 
 
Desuden henviste Jeppe Fly til, at der i de 
enkelte fags  
 
Desuden blev orienteret om drøftelse på 
lærermøde den 22. marts. 
 
I den efterfølgende debat blev der bl.a. 
fremhævet følgende perspektiver: 

 Bestyrelsen roste planen for at være 
opdelt i forløb. 

 Der blev efterlyst et perspektiv i forhold 
til landskolerne samt et ønske om, at 
skolen skulle stille krav til, hvad vi 
forventer ved opstart i 7. klasse. 

 Skolens bør ligeledes være i dialog med 
ungdomsuddannelserne om, hvad der 
forventes. 

 Hvilket IT-kompetence niveau 
forventes? 

 Klædes eleverne på til den tid, som 
venter. 

 Hvordan kommer det digitale mere ind i 
hverdagen? 

 
Martin Schaumann orienterede kort om en 
undersøgelse blandt forældrene, som peger på, 
at skolen har mulighed for at opfordre til privat 
IT-udstyr allerede fra mellemtrinnet. 
 
Konklusion: 
Det blev besluttet, at planen skal modnes blandt 
lærere og pædagoger.  
Der vil komme et opfølgende oplæg, men ikke i 
de kommende måneder, da disse er præget af 
planlægning af kommende skoleår.  
 

Orienteringspunkter (21:00 – 21.30) 
 

7 Nyt fra ledelsen Martin Schaumann orienterede kort om 



21:00 
… 

 nogle episoder ved skolen onsdag den 23. 
marts, hvor der bl.a. havde været et 
slagsmål og truende adfærd i forhold til 
både personale og elever. 
 
Sagen overdrages til Sydøstjyllands Politi 
 

8 Evt.  Sine Møller og Charlotte Kirk orienterede fra 
møde om klimaindsats. Bilag vedhæftet 
referatet.  
 
Sine Møller efterlyste deltagere til møde om 
Afd. E 27/4 kl. 12.00 
 

9 Meddelelser, herunder kort orientering fra 
 

Formand:  
Ingen  
 
Skoleleder:  
Ingen 
 
Andre:  
Ingen 
 

 
 

 
 


